
DVD Salinovec održao 72. izvještajnu sjednicu: "Vatrogasci su stup 

zaštite u svim situacijama" 
31.3.2025. 

 

 

U prostorijama Područne škole Tina Ujevića u Salinovcu održana je 72. izvještajna 

sjednica Dobrovoljnog vatrogasnog društva Salinovec. Sjednicu je otvorio 

predsjednik DVD-a Salinovec Matija Štebih, dok je zapovjednik Matija Brežni 

prisutne upoznao s brojnim aktivnostima društva, koje su, osim operativnih 

intervencija, obuhvaćale i sudjelovanje u raznim društvenim inicijativama, 

humanitarnom radu te promociji vatrogastva kao izuzetno važne i humane 

djelatnosti. 

 

Posebno je istaknuto uređenje prostorija DVD-a Salinovec, čime će vatrogasci 

uskoro dobiti moderan i funkcionalan prostor prilagođen operativnim i edukativnim 

potrebama. Naglašeni su i izazovi s kojima se društvo suočava, posebice kod onih 

intervencija koje su vezane uz elementarne nepogode te  potrebu za prilagodbom i 

zamjenom vatrogasnog voznog parka. Modernizacija opreme ključna je kako bi 

intervencije bile što sigurnije i učinkovitije. 



 

Zamjenica župana Silvija Zagorec izrazila je duboku zahvalnost vatrogascima na 

njihovoj nesebičnoj predanosti i istaknula. 

 

- Vatrogasci su stup zaštite ljudi u svim situacijama. Njihova hrabrost, požrtvovnost i 

spremnost na pomoć su neprocjenjivi. Varaždinska županija prepoznaje njihovu 

važnost i uvijek će im pružati podršku, jer su upravo oni jedan od ključnih dionika 

sustava civilne zaštite. Nikada se u vatrogastvo nije ulagalo toliko kao u ovom 

mandatu, a to je rezultat sustavne politike ulaganja u sigurnost naših građana i 

poboljšanje uvjeta rada vatrogasaca. Nastavit ćemo s ovim pozitivnim trendom kako 

bi naši vatrogasci imali najbolje moguće uvjete za rad i daljnji razvoj – rekla je 

Zagorec. 

 

Predsjednik Gradske vatrogasne zajednice Grada Ivanca Zdenko Đuras pohvalio je 

DVD Salinovec kao primjer iznimno organiziranog društva, koje je zahvaljujući 

predanom radu i trudu svojih članova te financijskoj potpori Grada Ivanca od 

tadašnjih 200.000 kuna, uz pomoć raznih donatora, uspjelo stvoriti vatrogasni dom 

čija se vrijednost danas procjenjuje na preko milijun kuna. Naglasio je kako je to 

jasan dokaz da zajedništvo, volja i predanost mogu rezultirati velikim uspjesima. 

Također je izrazio duboku zahvalnost svim vatrogascima i njihovim obiteljima na 

nesebičnom odricanju i doprinosu sigurnosti zajednice. 

 

Gradonačelnik Grada Ivanca Milorad Batinić naglasio je važnost svih udruga u 

Salinovcu te kontinuirana izdvajanja Grada za potrebe vatrogastva u suradnji s 

Vatrogasnom zajednicom Ivanca. Također je najavio kako će Salinovec uskoro dobiti 

reprezentativan objekt za potrebe svih mještana, uključujući i vatrogasce, kroz 

uređenje stare osnovne škole. 

 









  

 

 

 


